

REUNIO DE LA PERMANENT DE L'AJUNTAMENT DE GRANOLLERS

Entre els acords adoptats per la Comissió Municipal Permanent en la seva sessió de l'ú d'octubre destaquen:

S'acordà l'enterat d'un escrit remès per la Generalitat de Catalunya, Departament de Comerç i Turisme, comunicant-nos la resolució del recurs de reposició interposat per l'Excm. Ajuntament de Granollers contra l'accord de la Comissió de Preus de Catalunya de data 29 d'abril de 1981 en el que s'autoritzen les noves tarifes de subministrament d'aigua potable.

S'acordà l'enterat i acceptació d'un escrit remès per la Generalitat de Catalunya, Direcció General de l'Esport, relatiu a enviar a una persona delegada per aquest Ajuntament, del 28 al 31 d'octubre a Colonia (República Federal Alemania), a on es celebra el 7 congrés de l'IAKS (Associació Internacional per a l'Estudi de les Instal·lacions per a l'Esport i l'Esplai).

Acceptar l'oferiment, de Rosa Puigpey Blanc, d'un solar per a ésser destinat a camp de jocs per a la quitxalla del barri Congost.

Per obres d'acondicionament i adquisició d'una estufa pel Casal del Jove, siti a al Plaça de l'Església.

Permetre a Frigoríficos Marcos S.A., l'instal·lació d'un magatzem frigorífic all Vials sense nom entre els carrers porlongació carrer Roger de Flor i Camí Ral.

FIDECAYA

Reconocemos que en nuestra portada anterior costaba trabajo reconocer la caricatura que, de Edmundo Alfaro, hacia nuestro dibujante.

El motivo era una hucha-cerdito resquebrajándose, y de donde emergía la cara del enterrador de Fidecaya.

Es evidente, por otra parte, el respeto que nos merecen los trabajadores de Fidecaya, respeto que está implícito semana tras semana en nuestra línea editorial.

Lamentamos que el dibujo haya dado lugar a malinterpretaciones que hayan dado pie a pensar que nosotros tratábamos de "cerdos" a

Entrevista a Rafel Ballús, viene de la pág anterior, abajo de la página, mencionando ciendo a los resultados de un estudio que encargamos, y también la construcción de una central de autobuses.

los trabajadores. Quien así lo ha entendido es que no nos conoce suficientemente.

NOVA PARADA D'AUTOBUSOS

Un cop obert el pas inferior corresponent a la Carretera de Granollers a Llisà d'Amunt ha entrat en servei una nova parada d'autobusos al barri Finsobres. Amb aquesta medida queda ampliat el servei de transport urbà a una de les zones més poblades de Granollers.

Mollet

Acabó la semana Feminista

Una valoración positiva ha sido efectuada por la Coordinadora de Dones de Mollet del desarrollo de la Semana Feminista, y de cuyo programa ya les informamos la semana pasada.

Tras la charla del día uno que contó con la asistencia de unas sesenta personas, la proyección el sábado, de la película "La sal de la tierra" supuso un gran éxito de público teniendo que quedarse algunas personas de pie. Si a esta masiva afluencia añadimos el debate que se produjo al acabar la película y que fue moderado por Antonia Martín de la Coordinadora Feminista, se entiende el optimismo de las patrocinadoras.

El baile en las Ramblas el domingo, puso fin a la semana de actos, que contó con el apoyo del Ayuntamiento.

Exposición

Socialista

La agrupación socialista de Mollet va a presentar la exposición monográfica "100 años de historia del socialismo" los días 10 y 11 en la Sala Fivaller, calle Fivaller 9.

Además de la exposición, el sábado 10 a las 19 horas y el domingo a las 12 de la mañana y a las siete de la tarde habrá proyecciones de diapositivas sobre el mismo tema.